



MT
KUNSTWERK
MEDIENTURM^x

BERNHARD FRUE
PHEJBVK

Bernhard Frueh

Wenn es etwas gibt, bei dem Sie nicht möchten, dass es jemand anders weiß, so sollten Sie dieses einfach gar nicht erst tun. Jede Lösung bringt neue Probleme.

Den Kern der Ausstellung PHESBUK bildet ein Künstlerbuch, das Frue über Jahre hin mit Gesichtern aus Zeitungen und Magazinen gestaltet hat. Im Kontext des Portraits zeigt PHESBUK den Hang zur Selbst-Darstellung und den Verlust von Privatsphäre bis hin zur Auflösung der Existenz. Zu dieser Ausstellung ändert Bernhard Fruehwirth seinen Namen.

If there is something that you don't want anyone to know, you just shouldn't be doing it in the first place. Each solution brings along new problems.

The center of the exhibition PHESBUK is an artist's book, which Frue has created from faces out of newspapers and magazines, over the years. In the context of the portrait, PHESBUK reveals the tendency towards self-expression and the loss of privacy up to a disintegrated existence. On the occasion of the exhibition, Bernhard Fruehwirth changes his name.

Eröffnung Opening 27.1.2012 20h 8p.m.

Dauer Duration 28.1.–31.3.2012

Di–Sa 10–13h, Mi–Fr 15–18h, geschlossen an Feiertagen

Tue–Sat 10a.m. – 1p.m., Wed–Fri 3–6p.m., closed on holidays

Katalog und Künstlerbuch erhältlich

Catalogue and artist's book available



Ab 18h gemeinsame Eröffnungen von CMRK im Grazer Kunstverein, Camera Austria und <rotor>. Starting from 6p.m., CMRK openings together with Grazer Kunstverein, Camera Austria and <rotor>.

Image • Bernhard Frue, *LizHand*, 2011